
Protokół Nr XXV/13 
Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 20 lutego 2013 r. 
 
 

Sesja odbyła się w sali Szydłowieckiego Centrum Kultury i Sportu– 
Zamek przy ul. gen. J. Sowińskiego 2.  
Na sesji obecnych było 14 radnych. Nieobecni usprawiedliwieni: radna Dorota 
Jakubczyk.  
W sesji udział wzięli – burmistrz A. Jarzyński, zastępca burmistrza 
K. Ziółkowski, skarbnik I. Czarnota, sekretarz D. Kubiś, radca prawny Maciej 
Gawiński, sołtysi, kierownicy wydziałów i jednostek podległych Gminie oraz 
osoby zaproszone 
 
Ad.1. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bednarczyk otworzyła sesję, 
powitała zebranych i przewodniczyła obradom. 
 
Przewod. obrad stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

Burmistrz A. Jarzyński przedstawił podinspektora Pawła Loranty, który został 
pierwszym zastępcą Komendanta Powiatowego Policji w Szydłowcu. Zastąpił 
na tym stanowisku młodszego inspektora Grzegorza Pawlika, który przeszedł na 
emeryturę. Poprosił go o przedstawienie się zebranym.  

Nowy Komendant poinformował, że od 23 lat pełni służbę w Policji. Pracował 
na różnych szczeblach i w wydziałach policyjnych. Ostatnio pełnił służbę na 
stanowisku Komendanta Powiatowego w Zwoleniu. Pochodzi i mieszka 
w województwie świętokrzyskim. W Komendzie Pow. w Szydłowcu będzie 
wspierał Komendanta przy współpracy z samorządem lokalnym. Będzie 
bezpośrednio nadzorował pion prewencji i pion ruchu drogowego.  

Ad.2. 
Przewod. obrad przedstawiła ustalony porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXIII/12 z dnia 18 grudnia i Nr XXIV/12 z dnia 28 

grudnia 2012 r. 
4. Informacja z prac burmistrza pomiędzy sesjami. 
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 

pkt 1 ustawy o finansach publicznych. 
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) upoważnienia Burmistrza do przejęcia nieruchomości gruntowych na 
rzecz Gminy Szydłowiec, 

b) podziału Gminy Szydłowiec na stałe obwody głosowania, 
c) rozpatrzenia skargi Pana Sławomira Nojka, 
d) wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. 

Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień. 
8. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej 

w Szydłowcu za 2012 rok. 
9. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej za 

2012 rok.  
10. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z prac stałych komisji Rady 

Miejskiej za rok 2012. 
11. Przedstawienie i przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na rok 2013. 
12. Przedstawienie i przyjęcie rocznego planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2013 r. 
13. Przedstawienie i przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 

2013 rok. 
14. Informacja z działalności Straży Miejskiej w Szydłowcu za 2012 rok. 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 
18. Sprawy różne. 
19. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.3. 
Przewod. obrad poinformowała, że protokoły Nr XXIII/12 z dnia 18 grudnia 
i protokół Nr XXIV/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. były wyłożone do wglądu 
i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym terminie. 
Nie zgłoszono uwag i wniosków wobec powyższego zaproponowała przyjęcie 
ich bez odczytania. 
 
Następnie poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXIII/12 z dnia 18 
grudnia 2012 r.  
za –10 głosów. /jednogłośnie/ 
i przyjęcie protokołu Nr XXIV/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. 
za –10 głosów. /jednogłośnie/ 
 
Ad.4. 
Informację z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej 
w Szydłowcu za okres od 28 grudnia 2012 roku do 20 lutego 2013 roku 
przedstawił burmistrz A. Jarzyński. 
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Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 
1. Zarządzenie Nr 130/2012 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 grudnia 2012 

roku w sprawie zmian w planie wydatków budżetu oraz planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej na 2012 rok. 

2. Zarządzenie Nr 131/2012 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 grudnia 2012 
roku w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Urzędu Miejskiego 
w Szydłowcu. 

3. Zarządzenie Nr 132/2012 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 grudnia 2012 
roku w sprawie wprowadzenia instrukcji obiegu i kontroli dokumentów 
finansowo – księgowych w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 

4. Zarządzenie Nr 1/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 7 stycznia 2013 roku 
w sprawie przeznaczenia lokalu mieszkalnego do sprzedaży na rzecz 
najemcy w drodze bezprzetargowej oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży. 

5. Zarządzenie Nr 2/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 10 stycznia 2013 roku 
w sprawie ustalenia planu finansowego zadań zleconych z zakresu 
administracji rządowej na 2013 rok. 

6. Zarządzenie Nr 3/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 10 stycznia 2013 roku 
w sprawie przekazania podległym jednostkom informacji do opracowania 
planów finansowych na 2013 rok. 

7. Zarządzenie Nr 4/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 10 stycznia 2013 roku 
w sprawie powołania Komisji przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
remont budynku zamku w Szydłowcu oraz zagospodarowanie parku 
Radziwiłłowskiego i wyspy zamkowej w Szydłowcu. Zadania realizowane 
w ramach projektu „Odnowa zabytkowych obiektów i przestrzeni publicznej 
w Szydłowcu, poprawa funkcjonalności i dostępności infrastruktury 
kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców Mazowsza” współfinansowanego 
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, Priorytet V 
„Wzmacnianie Roli Miast w Rozwoju Regionu” Działanie 5.2 
„Rewitalizacja Miast” Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego 2007-2013. 

8. Zarządzenie Nr 5/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 21 stycznia 2013 roku 
w sprawie ustalenia stawek czynszu dzierżawnego za 2013 rok. 

9. Zarządzenie Nr 6/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 23 stycznia 2013 roku 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu na 2013 rok. 

10. Zarządzenie Nr 7/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 23 stycznia 2013 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Kościuszki, 
a przeznaczonych pod zabudowę mieszkalną jednorodzinną i usługi. 

11. Zarządzenie Nr 8/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 24 stycznia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia II przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych 
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i usługi, 
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położonych w Szydłowcu przy ul. Kościuszki i powołania komisji 
przetargowej. 

12. Zarządzenie Nr 9/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 29 stycznia 2013 roku 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu na rok 2013. 

13. Zarządzenie Nr 10/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 29 stycznia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia rokowań na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność gminy Szydłowiec. 

14. Zarządzenie Nr 11/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 29 stycznia 2013 roku 
w sprawie wprowadzenia „Regulaminu udzielania zamówień publicznych 
w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu do postępowań o wartości 
przekraczającej kwotę 14.000 euro”. 

15. Zarządzenie Nr 12/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 1 lutego 2013 roku 
w sprawie nadania regulaminu Straży Miejskiej w Szydłowcu. 

16. Zarządzenie Nr 13/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 4 lutego 2013 roku 
w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady doskonalenia 
nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia objętych dofinansowaniem 
w 2013 roku. 

17. Zarządzenie Nr 14/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 7 lutego 2013 roku 
w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Urzędu Miejskiego 
w Szydłowcu. 

18. Zarządzenie Nr 15/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 lutego 2013 roku 
w sprawie procedury zatwierdzania arkuszy organizacji publicznych szkół 
i przedszkoli samorządowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec na 
rok szkolny 2013/2014. 

19. Zarządzenie Nr 16/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 lutego 2013 roku 
w sprawie realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2013 w samorządowych 
przedszkolach, szkołach podstawowych, gimnazjach i szkołach 
ponadgimnazjalnych na terenie Gminy Szydłowiec. 

20. Zarządzenie Nr 17/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 18 lutego 2013 roku 
w sprawie zmiany Regulaminu pracy Urzędu Miejskiego w Szydłowcu oraz 
zmiany Regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Miejskiego 
w Szydłowcu. 

Burmistrz skierował do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty 
uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do przejęcia 
nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Szydłowiec. 

2. Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Szydłowiec na stałe obwody 
głosowania. 

Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej w Szydłowcu: 
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- Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii za 2012 rok. 

Ponadto Burmistrz: 
- udzielał odpowiedzi na interpelacje radnych oraz wnioski Komisji Stałych 

Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
- w okresie od 28 grudnia 2012 roku do 19 lutego 2013 roku Burmistrz wydał 

4 decyzje umorzeniowe dla osób fizycznych w łącznym zobowiązaniu 
pieniężnym na kwotę 583,96 zł. 

 
 
Ad.5. 
Skarbnik Gminy I. Czarnota poinformowała, że w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 
o finansach publicznych pomiędzy sesjami, tj. od dnia 28 grudnia 2012 r. do 20 
lutego 2013 r. wprowadzone zostały następujące zmiany w budżecie gminy 
Szydłowiec.  

 
Zarządzeniem Nr 6/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 23 stycznia 2013r. 
dokonano zmian w planie dochodów i wydatków, jak niżej: 

 
1. W rozdziale 85395 – w związku z aktualizacją planu  zamieszczoną na 

stronie internetowej Ministerstwa Finansów – zwiększenie planu dochodów 
o kwotę 263.221 zł – środki przeznaczone na realizację zadań w ramach 
POKL. 
 
Zwiększenie o kwotę 263.221 zł. 
 

Łącznie w okresie objętym niniejszą informacją plan dotacji został 
zwiększony o kwotę 263.221 zł. 
 
 
Ad.6. 
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski przedstawił informację z realizacji uchwał 
podjętych na ostatniej sesji. Poinformował, że na ostatniej sesji w dniu 28 
grudnia 2012 r. Rada Miejska podjęła uchwały: Nr 158/XXIV/12 – jest 
w trakcie realizacji, Nr 159 – jest w trakcie realizacji, Nr 160 jest w trakcie 
realizacji, Nr 161 jest zrealizowana, Nr 162 jest w trakcie realizacji i Nr 163 jest 
w trakcie realizacji. 
 
 
Ad.7a. 
Sekretarz Gminy D. Kubiś przedstawiła proj. uchwały w sprawie 
upoważnienia Burmistrza do przejęcia nieruchomości gruntowych na rzecz 
Gminy Szydłowiec./w zał. do prot./  
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Pismem z dnia 12 grudnia 2012 roku Sp. z o.o. „Wodociągi i Kanalizacja” 
w Szydłowcu, wystąpiła z wnioskiem o rozwiązanie umowy wieczystego 
użytkowania dla działki nr 65 o powierzchni 1800 m2, położonej we wsi Wilcza 
Wola będącej własnością Gminy Szydłowiec a oddanej w wieczyste 
użytkowanie dla w/w Spółki.. 

W związku z powyższym, że dla Spółki w/w działka stała się zbędna 
zasadnym jest przejęcie jej do zasobu gminnego. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Infrastruktury –powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
Komisja Budżetu- powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  
Komisja Edukacji – zaopiniowała pozytywnie 
Komisja Rewizyjna – powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 12 głosów. /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.7b. 
Sekretarz Gminy D. Kubiś przedstawiła proj. uchwały w sprawie podziału 
Gminy Szydłowiec na stałe obwody głosowania. 

Stosownie do art. 12 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku – Kodeks 
wyborczy (Dz. U. Nr 21, poz. 112 ze zm.) w wyborach głosowanie 
przeprowadza się w stałych i odrębnych obwodach głosowania utworzonych na 
obszarze gminy. Stały obwód głosowania powinien obejmować od 500 do 3000 
mieszkańców. W przypadkach uzasadnionych miejscowymi warunkami obwód 
może obejmować mniejszą liczbę mieszkańców.  

Zgodnie z art. 12 § 2 wyżej cytowanej ustawy podziału gminy na stałe 
obwody głosowania dokonuje Rada Miejska, w drodze uchwały, na wniosek 
Burmistrza. Dokonując podziału gminy na obwody głosowania Rada określa 
numery obwodów, ich granice oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 

Konieczność podjęcia przedłożonego projektu uchwały wynika z zapisów 
ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku Przepisy wprowadzające ustawę – Kodeks 
wyborczy.  

W przedłożonej uchwale zachowano dotychczasową liczbę obwodów 
głosowania - 11. Bez zmian pozostały również siedziby obwodowych komisji 
wyborczych, uaktualniono tylko nazwy jednostek, w których się znajdują. 
W granicach obwodów głosowania zostały wpisane pełne nazwy ulic, a także 
z obwodu głosowania nr 6 przeniesiona została, do obwodu głosowania nr 1, 
ulica Spółdzielcza. Ponadto granice obwodu głosowania nr 3 uzupełniono 
o niezamieszkałą ulicę Źródlaną. Poza tymi zmianami zachowany został 
dotychczasowy podział Gminy Szydłowiec na stałe obwody głosowania. 
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Opinie komisji: 
Komisja Infrastruktury –powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
Komisja Budżetu- powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  
Komisja Edukacji – zaopiniowała pozytywnie 
Komisja Rewizyjna – powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 12 głosów. /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.7c. 
Przewod. Komisji Rewizyjnej Jan Depo przedstawił proj. uchwały oraz 
uzasadnienie dotyczące rozpatrzenia skargi Pana Sławomira Nojka przez 
Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej. 
 

„Po zapoznaniu się ze skargą Pana Sławomira Nojka nadesłaną przy 
piśmie Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych w Warszawie z dnia 
15 grudnia 2012 roku znak: DF-RI.502.657.2012 oraz stanowiskiem Komisji 
Rewizyjnej w tej sprawie, skargę uznaje się za nieuzasadnioną. 

Uzasadnienie  
W dniu 20 grudnia 2012 r. do Rady Miejskiej w Szydłowcu wpłynęła za 

pośrednictwem Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych w Warszawie 
skarga Pana Sławomira Nojka dotycząca ,,przywłaszczenia wielkich kwot przez 
Gminę od Wspólnot Mieszkaniowych w Szydłowcu” i potrzebie zabezpieczenia 
w budżecie Gminy na 2013 r. środków na uregulowanie zobowiązań wobec 
Wspólnot Mieszkaniowych.  
W dniu 17 stycznia 2013 roku na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Szydłowcu zbadano zarzuty zawarte w skardze. Przyjęto 
wyjaśnienia związane z zarzutami od Dyrektora Samorządowego Zakładu Usług 
Komunalnych w Szydłowcu oraz Skarbnika Gminy. 
Z wyjaśnień tych wynika, że w sprawie rzekomego ,,przywłaszczenia” przez 
Gminę ,,wielkich kwot” od Wspólnot Mieszkaniowych w Szydłowcu toczy się 
w Prokuraturze Rejonowej w Szydłowcu postępowanie pod sygn. akt: 
Ds.699/11. 
Postępowanie to jeszcze nie zakończyło się. 
Do czasu ostatecznego wyjaśnienia sprawy w toczącym się postępowaniu 
przygotowawczym w Prokuraturze, oraz wydania w tej sprawie prawomocnego 
wyroku przez Sąd nie można uznać zarzutu Pana Sławomira Nojka 
dotyczącego ,,przywłaszczenia” przez Gminę ,,wielkich kwot” od Wspólnot 
Mieszkaniowych w Szydłowcu za uzasadniony. 
Co do potrzeby zabezpieczenia w budżecie Gminy środków na regulowanie 
zobowiązań wobec Wspólnot Mieszkaniowych to środki takie zostały 
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w uchwale budżetowej Gminy Szydłowiec zabezpieczone tak jak w uchwałach 
budżetowych w latach ubiegłych. 
Z wyjaśnień Skarbnika Gminy Szydłowiec wynika, że od kilku lat w budżecie 
Gminy sukcesywnie, w miarę posiadanych możliwości finansowych planowane 
są środki na spłatę zobowiązań Gminy wobec Wspólnot Mieszkaniowych.  
W latach 2009-2012 zapłacono na rzecz Wspólnot kwotę 218.189,65 zł.  
Na rok 2013 zgodnie z uchwałą budżetową na ten cel zaplanowano środki 
w wysokości 155.000 zł.  
Biorąc powyższe pod uwagę skargę należy uznać za nieuzasadnioną 
 
Opinie komisji: 
Komisja Infrastruktury– powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
Komisja Budżetu – 3 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się powyższy 
projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie  
Komisja Edukacji – zaopiniowała pozytywnie 
Komisja Rewizyjna – powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
Komisja Statutowa - powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
 
Radny M. Plewa stwierdził, że przewod. Komisji Budżetu minął się z prawdą, 
gdyż na posiedzeniu Komisji on był przeciwny. Następnie przedstawił 
uzasadnienie powodu, dla którego był przeciwny:  

Teza zawarta w § 1, że „skargę uznaje się za nieuzasadnioną” nie jest 
logiczna biorąc pod uwagę dalszą część uzasadnienia. W uzasadnieniu mówi się, 
że cały przedmiot skargi badany jest przez Prokuraturę Rejonową w Szydłowcu, 
podany jest nr sygn. akt i stwierdza się niżej, że ponieważ jest to badane 
w prokuraturze więc do czasu wydania w tej sprawie prawomocnego wyroku 
przez sąd i zbadania tej sprawy przez prokuraturę nie można uznać zarzutu 
p. Nojka za nieuzasadniony. Ale ponieważ bada to prokuratura trudno mówić 
o tym, że zarzut jest uzasadniony. Czyli ani nie jest uzasadniony zdaniem 
radnego ani nie jest nieuzasadniony. To mija się z tezą, która stwierdza 
zdecydowanie, że skarga jest niezasadna. 
Stwierdził, że to jest podstawowy powód, dla którego będzie głosował 
przeciwko tej uchwale.  
Radny jest przekonany, że nie było żadnego przywłaszczenia mienia przez 
Gminę. Natomiast sama treść uzasadnienia jest nieadekwatna do tezy. Radny 
uważa, że przed zajęciem stanowiska w tej sprawie Rada powinna poczekać do 
decyzji prokuratury. I nawet, jeśli jest tak, że są jakieś terminy, które nakazują 
Radzie zająć stanowisko w formie uchwały wobec skargi złożonej przez 
obywatela, to takim stanowiskiem może być również takie, że Rada wstrzymuje 
się z ostateczną decyzją do czasu zbadania sprawy przez odpowiednie organy. 
Tym bardziej, że to jest poważny zarzut, bardzo skomplikowany i zdaniem 
radnego ani Komisja Rewizyjna, ani nikt z członków Rady nie ma na tyle 
kompetencji by go dogłębnie zbadać, oczywiście, jeśli Rada ma to potraktować 
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poważnie. To powinno być zbadane przez ten organ, do którego ta skarga 
została skierowana, czyli przez Prokuraturę Rejonową w Szydłowcu. 
 
Przewod. obrad wyjaśniła, że Rada rozpatrywała to pod względem zarzutu 
„przywłaszczenia” sobie przez Gminę tych „wielkich kwot.” Sam radny 
powiedział, iż ma pewność, że nie było tego przywłaszczenia. Natomiast, co do 
podjęcia uchwały to jest określony termin, w którym Rada musi udzielić 
odpowiedzi na skargę poprzez podjęcie uchwały. 
 
Radna I. Świątkiewicz-Woda stwierdziła, że wielokrotnie radni dyskutowali na 
ten temat z Burmistrzem i Skarbnik Gminy. Zdaniem radnej Skarbnik powinna 
przybliżyć kwoty, o jakie tutaj chodzi. Była mowa, że mieszkańcy, którzy nie 
płacą Wspólnotom są zadłużeni tymi samymi kwotami do Gminy. Radni o tym 
wiedzą, ale może goście, którzy są na tej sali tej wiedzy nie mają. Dobrze 
byłoby bardziej szczegółowo o tym powiedzieć. 
 
Skarbnik I. Czarnota poinformowała, że lokatorzy na dzień dzisiejszy zalegają 
do SZUK 179. 595, 68 zł, natomiast zobowiązania Gminy, czyli SZUK do 
Wspólnot to jest kwota 171.143, 60 zł.  
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 11 głosów, przeciwnych – 1 głos, wstrzymujących się – 1 głos. 
 
 
Ad.7d. 
Przewod. obrad przypomniała, że zgodnie z § 3 ust. 13 pkt 1 uchwały 
Nr 157/XXIII/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 2012 r. 
w sprawie zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania i pozbawiania oraz 
rodzajów i wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród 
i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, a także innych osób wyróżniających 
się osiągnięciami w działalności sportowej Rada Miejska w Szydłowcu wybiera 
przedstawicieli Rady Miejskiej poprzez podjęcie uchwały./w zał. do prot./ 
 
Radny K. Gula poinformował, że Komisja Edukacji na ostatnim swoim 
posiedzeniu wytypowała na członka tej komisji radnego M. Koniarczyka. 
 
Radny W. Winiarski zaproponował radnego T. Ruta/wyraził zgodę/ 
 
Przewod. obrad zapytała o zgodę radnego M. Koniarczyka /wyraził zgodę/ 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 12 głosów, przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1 głos. 
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Ad.8. 
Przewod. Rady Miejskiej Krystyna Bednarczyk przedstawiła sprawozdanie 
z pracy Rady Miejskiej w Szydłowcu za rok 2012 /w zał. do prot./ 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie sprawozdanie. 
głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
Przewod. obrad ogłosiła 15 min. przerwę w obradach. 
 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Depo przedstawił sprawozdanie 
z pracy Komisji Rewizyjnej za 2012 rok. /w zał. do prot./ 

 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie sprawozdanie. 
głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 
 
Ad.10. 
Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z prac stałych komisji Rady Miejskiej 
za rok 2012. 
 
Przewod. Komisji Budżetu Wojciech Winiarski przedstawił Sprawozdanie 
Komisji Budżetu Gospodarki i Promocji Gminy z działalności za 2012 
rok./w zał. do prot. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie  
Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
Przewod. Komisji Tadeusz Poziomkowski przedstawił sprawozdanie 
Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska za 
2012r. /w zał. do prot./ 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie: 
głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
Przewod. Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia oraz Spraw Społecznych 
i Socjalnych Krzysztof Gula przedstawił sprawozdanie za 2012r. /w zał. do 
prot./ 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie powyższe sprawozdanie. 
Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
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Przewod. Komisji Statutowej, Bezpieczeństwa Publicznego i Etyki Radnego 
Paweł Bloch przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2012 
/ zał. do prot./ 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie sprawozdanie. 
Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.11. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Artur Łyczek przedstawił plan pracy 
Rady Miejskiej na rok 2013 / w zał. do prot./ 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie plan pracy. 
głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.12. 
Przewod. Jan Depo odczytał plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 
2013 rok. /w zał. do prot./ 

 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie plan pracy. 
głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.13. 
Przedstawienie i przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2013 
rok:  
 
Przewod. Komisji Budżetu Gospodarki i Promocji Gminy Wojciech 
Winiarski przedstawił plan pracy na 2013 rok/ w zał. do prot./ 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie 
Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Przewod. Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Tadeusz Poziomkowski przedstawił plan pracy na 2013 r. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie. 
Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
Przewod. Komisji Edukacji Krzysztof Gula przedstawił plan pracy na 2013 
r. 
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Przewod. obrad poddała pod głosowanie plan pracy. 
Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
Przewod. Komisji Statutowej, Bezpieczeństwa Publicznego i Etyki Radnego 
Paweł Bloch plan pracy na 2013 r.  
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie plan pracy. 
Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 
 
Ad.14. 
Komendant Straży Miejskiej w Szydłowcu Zbigniew Sobierajski przedstawił 
sprawozdanie z działalności SM za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2012 roku. 
/w zał. do prot./ 
 
 
Ad.17. 
Skarbnik I. Czarnota odczytała uchwałę składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu nr Ra.82.2013 z dnia 
30 stycznia 2013 r. w sprawie opinii o planowanej przez Gminę w latach 
objętych Wieloletnią Prognozą Finansową kwocie długu./w zał. do prot./ 
 
 
Ad.15.  
Radna B. Grzyb zwróciła się z prośbą do Przewod. obrad o udzielenie w tym 
punkcie głosu sołtysom, z uwagi na wiele niejasności odnośnie deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
- poinformowała, że uległa straszliwemu zniszczeniu „jej droga”, tj. odcinek od 
E7 w kierunku szkoły podstawowej. Największemu zniszczeniu uległy 
krawędzie drogi. Należy je jak najszybciej zabezpieczyć nie czekając miesięcy 
letnich. Zwróciła się z prośbą do przewod. Komisji Infrastruktury 
T. Poziomkowskiego o zorganizowanie posiedzenia wyjazdowego tej komisji 
w celu obejrzenia tej drogi. 
 
Radny W. Winiarski zwrócił się o wykonanie udrożnienia koryta rzeki 
w Ciechostowicach. Stwierdził, że trzeba wykorzystać obecny okres zimowy, 
gdyż teren przy rzece jest podmokły a zmarznięta teraz ziemia umożliwi wjazd 
sprzętu ciężkiego. Od kilku lat nie były prowadzone tam żadne prace.  
- zwrócił uwagę na dach budynku szkoły w Majdowie. Od kilku lat ten dach jest 
remontowany. Zdaniem radnego należałoby wyegzekwować od wykonawcy 
w ramach gwarancji, żeby próbował coś z tym dachem zrobić. Są wykładane 
pewne środki na załatanie tego dachu a jednak okres zimowy powoduje, że 
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ściany są zalewane. Szkoła jest zadbana i szkoda tych prac, które są wykonane 
w środku, bo ściany i sufity w salach należy ponownie odnawiać. 
- zwrócił uwagę na zbiórkę odpadów prowadzoną przez firmę Pogorzelski. Wg. 
radnego łamie on uchwałę Rady Miejskiej w Szydłowcu, gdyż maksymalna 
stawka, jaką może pobrać przedsiębiorca to jest 8 zł od kosza. Natomiast ten 
podmiot pobiera aż 15 zł. Zwrócił się o przyjrzenie się tej sytuacji i ewentualne 
wyegzekwowanie przestrzegania prawa przez tą firmę. 
 
Radny J. Depo – ul. Hubala na odcinku od ul. Kościuszki do ul. Kamiennej, 
czyli do parkingu przed SZUK. Jest b. ładny odcinek drogi w stronę Majdowa, 
ale teraz ten odcinek stał się drogą szybkiego ruchu. Ludzie spacerując 
korzystają z ulicy a nie z chodnika, bo go nie ma, albo muszą stanąć i przepuścić 
samochód jadący z przeciwka a w chwili obecnej ludzie muszą wejść w śnieg 
zalegający na poboczu. Radny poinformował, że złożył wniosek do budżetu na 
2013 rok o budowę w tym miejscu chodnika. Radny zasugerował postawienie 
znaku zakazu zatrzymywania się na tym odcinku. Ktoś z prywatnych 
dostawców na tym odcinku zazwyczaj stawia duży samochód ciężarowy tir, 
który zajmuje pół szerokości drogi. Radny ponowił wniosek o postawienie 
znaku zakazu nie tylko dla tego dużego ciężarowego samochodu, ale w ogóle 
dla wszystkich samochodów.  
 
Radny T. Rut zapytał o lampy przy drodze Sadek Mały w stronę stacji PKP. 
Przypomniał, że zgłasza tą sprawę już po raz trzeci. Radny stwierdził, że 
z informacji od naczelnika wynika, że są jakieś 3 lampy z odzysku. Zwrócił się 
z pytaniem czy nie byłoby możliwości zakupu jednego przewodu i do jesieni 
zamontowania tych lamp? 
- na drodze gminnej, przy której mieszka Skarbnik Gminy w trakcie remontu 
kolejowego w Sadku w stronę stacji PKP ktoś zmienił znak drogowy 
z dopuszczalnego tonażu 5 ton na 12 ton. Radny w imieniu mieszkańców 
zwrócił się o przywrócenie starego znaku „5 ton”. 
 
Radny K. Gula przypomniał, że składał interpelację w sprawie zakazu 
zatrzymywania się przy przedszkolu na ulicy Wschodniej. 
- zapytał, czy jest zasadny nakaz jazdy wprost ulicą 1 Maja bez możliwości 
skrętu w ulicę Ogrodową. Radny stwierdził, że nie widzi takiego sensu. Awans 
rozrósł się na wszystkie strony i teraz można ten zakaz zlikwidować. Postawił 
wniosek o zlikwidowanie tego znaku, aby jadąc ulicą 1 Maja można było 
skręcić w ulicę Ogrodową.  
 
Radna I. Świątkiewicz-Woda w imieniu mieszkańców złożyła zapytanie, czyją 
własnością jest niezagospodarowany róg. – między E7 a ul. Kolejową. W chwili 
obecnej ten teren przykryty jest śniegiem, ale tam są nawiezione jakieś hałdy 
gruzu, piasku i worki ze śmieciami. Nie jest to ładna wizytówka miasta. 
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- okres przedwiosenny spowoduje, że wiele dróg będzie wymagało remontu. Na 
terenie miasta w nawierzchniach dróg znowu potworzyły się dziury. Na 
ul. Staszica na zakręcie dziura jest jeszcze większa niż w ubiegłym roku. 
Poprosiła o zwrócenie uwagi na stan dróg na osiedlu Wschód. 
 
Radny P. Bloch zapytał, dlaczego po obfitych opadach śniegu przez okres 2 
tygodni nie można się było doczekać przyjazdu sprzętu do odśnieżenia dróg na 
osiedlu Północ? 
- dwukrotnie zgłaszał problem istniejący na oś. Północ a osoba przyjmująca 
zgłoszenie każdorazowo twierdzi, że jest wszystko prawidłowo wykonane. 
Chodzi o to, że zegary tak są ustawione, że całe osiedle oświetlone jest dwie 
godziny wcześniej, natomiast od ul. Kopernika do ul. Słonecznej nie świeci się 
żadna lampa. Zegary tak powinny być ustawione, żeby wszystkie lampy 
zapalały się w tym samym czasie. 
 
Radny M. Plewa zapytał, co dalej z budynkami przy ul. Kolejowej szumnie 
nazwane Inkubatorem Przedsiębiorczości i Centrum Obsługi Inwestora, które za 
ciężkie pieniądze Gmina odnowiła. Budynki oddane do użytku przeszło półtora 
roku temu Gmina musi utrzymywać a one świecą pustkami. W budżecie na ten 
rok przewidziano ponad 70 tys. zł na ich utrzymanie. Krąży po mieście teza, że 
ta inwestycja była całkowicie nietrafna. Obecnie generuje tylko koszty i jest 
ciężarem dla Gminy.  
Podobna teza dotyczy budynku pawilonu handlowego na Targowisku Miejskim 
przy ul. Wschodniej/Strażackiej. Świeci pustkami i nic się tam nie dzieje. 
Oznajmił, iż mieszkańcy oczekują wyjaśnień. 
 
Radny M. Koniarczyk złożył interpelację dotyczącą zainstalowania lustra przy 
wyjeździe z osiedla przy ul. Zamkowej, to jest wyjazd na przeciw budynku LO. 
Mieszkańcy zgłaszają ten problem, bo obok tego wyjazdu jest parking W porze 
popołudniowej stoją tam samochody dostawcze i utrudniają wyjazd. To jest 
podobna sytuacja jak z wyjazdem z ul. 1 Maja w ul. Kościuszki. Dlatego zwrócił 
się z prośbą o założenie tego lustra, jeśli istnieje taka możliwość. 
- zauważył, że w planie pracy Rady jest punkt dot. nowelizacji ustawy 
śmieciowej. Na stronie internetowej UM pojawiły się deklaracje oraz wszelkie 
informacje dotyczące ich wypełniania. Radny zapytał, jeśli radni mają pracować 
nad zmianą /a liczy na to, gdyż będą korzystne zmiany dla mieszkańców 
związane ze sposobem naliczania/ to jak to się będzie miało do tych złożonych 
deklaracji w terminie do 31 marca. Czy w tym momencie to jest zasadne? 
- zapytał, jak wygląda sprawa odśnieżania dachów sal gimnastycznych i szkół. 
Kto jest odpowiedzialny za to i kto może pomóc dyrektorom. Czy mają to 
wykonywać we własnym zakresie i ponosić konsekwencje finansowe?  
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Radny W. Cieloch - droga gminna odchodząca od drogi powiatowej z Zastronia 
do Świniowa /za p. sołtys A. Cieloch/ w wyniku roztopów zrobiła się 
nieprzejezdna i Państwo Zawaccy „nie mogą się dostać do cywilizacji”. 
 
Radny T. Poziomkowski mieszkańcy ulicy Wymysłów za jego pośrednictwem 
proszą o drogę dojazdową. Obecna droga to droga szlakowa, bardzo 
powybijana, w której porobiły się potworne dziury. Mieszkańcy mają problem 
z dojazdem do własnych posesji. Władze już się interesowały tą drogą, nawet 
obiecały wyrównanie szlaką, ale wiadomo jak jest ze szlaką, ciągle trzeba ją 
uzupełniać. Zwrócił się o naprawę drogi w miarę możliwości i posiadanych 
środków. 
 
Radny W. Cieloch poinformował, że zgłaszał telefonicznie do burmistrza 
K. Ziółkowskiego potrzebę naprawienia żużlem ul. Kochanowskiego. Po 
zastanowieniu się stwierdza, że trzeba pojechać na miejsce i zobaczyć jak jest 
w rzeczywistości, bo ta droga jest w ogóle nieprzejezdna  
 
Radny M. Koniarczyk przypomniał, że kiedyś zgłaszał interpelację odnośnie 
ul. Mickiewicza 21 to jest przedłużenie tej ulicy. Jest tam podobna sytuacja. 
Prosił o inspekcję tego terenu, bo były propozycje innego rozwiązania - nie 
nawiezienie szlaką a zniwelowania tego terenu.  
 
Damian Karpeta sołtys wsi Majdów zapytał, czym radni kierowali się 
uchwalając stawkę 8 zł od śmieci segregowanych i 13,50 zł od śmieci 
niesegregowanych. W porównaniu z innymi gminami to te stawki są dużo, dużo 
wyższe. W naszej gminie jest bardzo duże bezrobocie sięgające 37% 
a mieszkańcy wsi stanowią większość mieszkańców gminy. To też na wsiach 
inaczej gospodaruje się tymi odpadami. Wiadomo, że odpady papierowe, 
kartony służą, jako podpałka do pieców, odpady biologiczne typu obierki po 
ziemniakach czy owocach zjadają zwierzęta lub składane są do 
kompostowników.  
- poruszył sprawę doręczania decyzji mieszkańcom sołectw. Na tablicach 
ogłoszeń rozwieszone jest jedno ogłoszenie dla poszczególnych wsi, że 
deklaracje są do odebrania w UM. Przecież wiadomo, że większość 
mieszkańców nie dojedzie ze względu na wiek lub czas. Poinformował, że 
w Skarżysku rozwiązane to jest w ten sposób, że Prezydent doręcza pocztą 
deklaracje z kopertą zwrotną. Zapytał, czy w Szydłowcu nie można by 
wprowadzić takiego rozwiązania a nie obarczać tym sołtysów. Sołtysi nie mają 
obowiązku, ale wychodząc na przeciw mieszkańcom niektórzy sołtysi deklarują 
się doręczanie. 
- w związku z przepisami o ochronie danych osobowych ma pewne obawy, co 
do wpisywania w deklaracjach PESEL lub NIP. Zapytał czy to jest obowiązek 
z czegoś wynikający? Może wystarczy wpisać imię, nazwisko i adres 
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Anna Cieloch sołtys wsi Zastronie poinformowała, że w jej sołectwie jest 
bardzo dużo osób w podeszłym wieku 70-90 lat, które mają problemy 
z podpisem i najczęściej mieszkają samotnie. Takie osoby nie dadzą sobie rady 
w wypełnieniu deklaracji. W związku z tym, jeśli ona ma to roznosić i wypełnić 
za te osoby to może się zdarzyć, że po jakimś czasie ktoś powie, że nie wiedział, 
o co w tym chodzi. To pani sołtys wypełniła i kazała podpisać. Więc najlepiej, 
najbezpieczniej by było żeby te deklaracje nie były roznoszone przez sołtysów. 
Żeby później nie było problemów.  
 
Stanisław Nowak sołtys wsi Wysocko powiedział, że nie wie, dlaczego radni 
tak się pospieszyli z podjęciem uchwały. Słyszał w telewizji, ze nie wszystkie 
rady w Polsce podjęły uchwały, a nawet jakiś Związek Gmin zaskarżył tą 
ustawę do Trybunału Konstytucyjnego. Więc i my się wstrzymajmy. Sołtysi nie 
wiedzą jak to wypełnić, bo mają być jakieś poprawki. Roznosząc teraz tym 
ludziom należy im wytłumaczyć. A jak ma wytłumacz, skoro sam nie wie jak to 
wypełnić. 
- on, jako sołtys nie otrzymał druków deklaracji, bo zabrakło. Jutro będzie 
roznosił nakazy a jak deklaracje otrzyma za 3 dni to ponownie ma chodzić 
z samymi deklaracjami?  
- ludzie na wsiach nie wiedzą, w jakich terminach mają teraz oddawać śmieci. 
Opowiedział swój przypadek. Był w szpitalu a po przyjeździe żona powiedziała, 
że ludzie przychodzą po kalendarzyki. Podwiozła go córka do naczel. 
K. Piotrowskiego. Pracownicy wyjaśnili mu, że kalendarzyki są w SZUK. 
Poprosił o nr telefonu i zadzwonił do SZUK. Odebrała jakaś pani, którą poprosił 
o podrzucenie tych kalendarzyków, żeby mógł rozdać mieszkańcom. Otrzymał 
odpowiedź od tej pani „ a co sobie pan wyobraża, że ja panu będę prywatnym 
samochodem zawozić?” Sołtys zwrócił się do Burmistrza z prośbą 
o przeszkolenie tej pani. To podatnik jest pracodawcą urzędnika, bo z pieniędzy 
podatnika ta pani ma wypłacaną pensję. Stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie 
dostał tych kalendarzyków i ludzie nie wiedzą, kiedy mają śmieci oddawać. 
Wypada tylko zebrać te śmieci na ciągnik i przywieźć pod ratusz powiedział 
sołtys. 
- zwrócił się, aby wyjaśniono sołtysom jak mają być pobierane opłaty od osób 
starszych, rodzin wielodzietnych i rodzin żyjących z pomocy społecznej. Zasady 
powinny być jasne i już ustalone, żeby sołtysi nie słyszeli w stosunku do siebie 
zarzutów i pretensji. 
 
Przewod. obrad zwróciła uwagę, że sołtysi mają pretensje do radnych, że nie 
wiedzą jak wypełniać deklaracje. Przypomniała, że było to omawiane na sesji, 
było spotkanie po sesji, było kilka innych spotkań, na których radni siedzieli, 
dyskutowali, ustalali a sołtysi wszyscy wyszli. Wtedy była potrzebna radnym 
pomoc sołtysów, ale niestety sołtysów to nie interesowało.  
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Radna B. Grzyb poparła wypowiedź radnego M. Koniarczyka. Powiedziała, że 
oglądając wiadomości usłyszała, że będą pewne zmiany w przepisach 
śmieciowych. Należy się zastanowić, czy do końca marca te deklaracje składać, 
bo rzekomo mają być zwolnione rodziny wielodzietne, inwalidzi itd. Radna 
stwierdziła, że to powinno być wyjaśnione, żeby ludzie nie mieli pretensji.  
 
 
Ad.16.  
Burmistrz A. Jarzyński podziękował Przewodniczącej za zwrócenie uwagi 
odnośnie sprawy sołtysów. Przypomniał, że Państwo sołtysi dostali imienne 
zaproszenia, aby w tej debacie uczestniczyli. Było zaproszenie na sesję, na 
spotkanie po to, aby można było na ten temat dyskutować.  
Najlepszym rozwiązaniem na dzień dzisiejszy będzie zorganizowanie 
z sołtysami indywidualnego spotkania i to jak w najbliższym czasie. Tematem 
przeszkolenia będzie omówienie uchwał o gospodarowaniu odpadami 
komunalnymi, szczegółowe wyjaśnienie sposobu wypełniania deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Poinformował, że na mocy ustawy obowiązkiem każdej gminy w Polsce było 
podjęcie uchwał o gospodarowaniu odpadami komunalnymi w określonym 
terminie. To nie jest wymysł samorządu Szydłowca. Samorząd wypełniając 
swoje podstawowe obowiązki, zgodnie z przepisami prawa musiał podjąć takie 
uchwały. Faktycznie, była w mediach informacja o złożonym proteście przez 
wiele gmin jak również przez Związek Gmin, ale to nie upoważnia do 
niepodejmowania uchwał. Jest nowelizacja tej ustawy, bo zreflektował się Sejm, 
ale jeszcze nie jest ona obowiązującym aktem prawnym.  
Zostanie ustalony termin spotkania, na którym sołtysi dostaną pełną informację 
od naczel. K. Piotrowskiego i jego służb. Będzie też przeprowadzona rozmowa 
z radcą prawnym w sprawie wyjaśnienia kwestii PESEL. 
 
W związku z tym, że większość interpelacji dotyczyło przeprowadzenia tzw. 
wizji lokalnej poinformował, że wyda stosowne zarządzenie na podstawie, 
którego zostanie powołana komisja. Udział w niej weźmie przedstawiciel Straży 
Miejskiej, Wydziału Komunalnego i ewent. przewod. RM. Komisja ta dokona 
wizji lokalnej a następnie na podstawie jej pracy Burmistrz na wszystkie 
interpelacje postara się udzielić odpowiedzi na piśmie lub zdając relację ustną 
z wykonania interpelacji. 
 
Odnośnie Zespołu Szkół w Majdowie – poinformował, że decyzją Burmistrza 
został powołany Zespół do tzw. przeglądu pogwarancyjnego.  
W sprawie odśnieżania odpowiedział radnemu M. Koniarczykowi, że za tego 
typu działania odpowiada kierownik jednostki, czyli dyrektor szkoły. 
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Ad. 17. 
Przewod. obrad poinformowała o pismach, które wpłynęły do RM: 
− odczytała pismo/apel Rady Miasta Łańcuta przeciw nadmiernemu 

obciążaniu budżetów gmin nowymi zadaniami bez gwarancji finansowania 
z budżetu państwa wraz z proj. uchwały w sprawie zmiany zasad 
finansowania przedszkoli i żłobków. 

 
Na wniosek radnego J. Depo przewod. obrad ogłosiła 10 min. przerwę 
w obradach. 
Po przerwie kontynuowała realizacje pkt 17. 
− odczytała odpis prawomocnego postanowienia WSA z dnia 29 listopada 

2012 r. wraz z uzasadnieniem w sprawie ze skargi Wspólnoty 
Mieszkaniowej Jachowskiego 14 na uchwałę Nr 101/XVI/12 z dnia 26 
marca 2012 r.- postanowienie WSA odrzucić skargę. 

− odczytała odpis prawomocnego wyroku WSA z dnia 18 grudnia 2012 r. 
w sprawie ze skargi Jerzego Rutkowskiego na uchwałę Nr 87/XIII/11 Rady 
Miejskiej z dnia 29 grudnia 2011 r. –WSA oddala skargę. 

− rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego LEX-R.4131.61.2013 
o stwierdzenie nieważności § 3 ust.1 pkt 2 i 3, § 7, § 16, § 17, § 21 i 22 
uchwały Nr 155/XXIII/12 

−  rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego LEX-R.4131.62.2013 
o stwierdzenie nieważności § 2 ust. 3 oraz § 6 i 9 uchwały Nr 156/XXIII/12. 

− Wniosek S. Wesołowskiego i S. Nojka o udzielenie informacji publicznej 
w sprawie zadłużenia Gminy Szydłowiec wobec Wspólnot Mieszkaniowych 
w okresie 2005-2010 r. 

 
Przewod. obrad poinformowała, że pisma które są kierowane do Rady 
następnie są kierowane do Burmistrza zgodnie z kompetencją. Rada rozpatruje 
tylko skargi. Wniosek o udzielenie informacji publicznej skierowany przez 
S. Wesołowskiego i S. Nojka również skierowała do Burmistrza z prośbą o jego 
załatwienie i poinformowanie o tym Radę i wnioskodawców. To wszystko się 
przedłuża jeśli wszystkie pisma są kierowane do Rady Miejskiej. 
- odczytała pismo Dwuosobowego Zespołu do Obrony Dobrego Imienia Byłej 

Kierownik ZBGM ABK Pani Marii Ciuk skierowane przez 
S. Wesołowskiego i S. Nojka. 

- odczytała pismo Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Jachowskiego 14 w sprawie 
udzielenia odpowiedzi na pismo informujące Przewodniczącą 
o nieprawidłowościach wskazanych w piśmie z dnia 5 kwietnia 2012 r. 
związanych z rozliczeniem WAT. 

- pismo do Burmistrza w sprawie udzielenia odpowiedzi na ww. pismo. 
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Ad.18.  
Przewod. obrad udzieliła głosu przedstawicielom Wspólnot Mieszkaniowych 
Sławomirowi Nojkowi i Stefanowi Wesołowskiemu. 
 
Sławomir Nojek odnosząc się do pisma, że Rada Miejska nie jest adekwatna do 
odpowiedzi zacytował odpowiedź Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie podpisanej przez p. Wojciecha Balcerzaka z dnia 20.10 2011r., 
skierowanej do Rady Miejskiej w Szydłowcu, która mówi tak „na podst. art. 231 
w związku z art. 229 pkt 3 Kpa, który stanowi, iż organem właściwym do 
rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności wójta, burmistrza lub 
prezydenta i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych jest rada miasta.  
 
Przewod. obrad weszła w słowo i stwierdziła, że w tym artykule jest zawarte 
określenie „skargi” Jeszcze raz potwierdziła, że Rada rozpatruje wszystkie 
skargi. 
 
Sławomir Nojek skierował pytanie do Skarbnik Gminy – czy odsetki od 
płatności przeterminowanych i koszty komornicze są naruszeniem ustawy 
o finansach publicznych? - chciałby otrzymać odpowiedź. 
 
Sławomir Nojek stwierdził, że Przewodnicząca odczytała dużo listów, więc i on 
odczytał:  
pierwszy list - odniesienie się Komendy Głównej Policji Centralnego Biura 
Śledczego MZIOS573. 12 do Komendy Powiatowej Policji w Szydłowcu - 
„W załączeniu przesyłam zgodnie z właściwością miejscową sprawy pismo 
z dnia 5 kwietnia 2012 r. Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej w Szydłowcu 
Jachowskiego 14 dotyczące prawdopodobnych nieprawidłowości 
w rozliczeniach pomiędzy ZBG ABK w Szydłowcu a Wspólnotą 
Mieszkaniową.”  
drugi list - Główny Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych zwraca się do 
Pani Bożeny Zych Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych - przekazuje 
informację o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych przez Burmistrza 
Szydłowca przekazaną przez panów Stefana Wesołowskiego oraz Sławomira 
Nojka, o jej rozpatrzenie w trybie natychmiastowym zgodnie z art. 95 
wymienionej ustawy.”  
 
Poinformował, iż wie o wczorajszych problemach, jakie zaistniały na 
posiedzeniu komisji w określeniu, co to znaczy „przywłaszczenie ogromnych 
sum”. Stwierdził, że dla osoby, która ma 1.000 zł emerytury to 100 zł jest 
ogromną sumą.  
Oznajmił, że w szczególności dla Pana Jakubowskiego przeczyta, co to jest 
przywłaszczenie: „przywłaszczenie jest jednym z przestępstw.... 
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Przewod. obrad zwróciła się z prośbą, aby to nie była wypowiedź do osób 
tylko ogólnie... 

Poprawił swoją wypowiedź, że to do Rady Miasta i kontynuował „jest jednym 
z przestępstw przeciwko mieniu.” Typ podstawowy przestępstwa jest określony 
w art. 284 § 1 k.k. zgodnie z którym „Kto przywłaszcza sobie cudzą rzecz 
ruchomą lub prawo majątkowe, podlega karze pozbawienia wolności do lat 3.” 
Przepis ten jest zaostrzony odpowiedzialnością karną sprawcy, w sytuacji, gdy 
między sprawcą a osobą uprawnioną istnieje więź, na podstawie której sprawca 
jest upoważniony do władania rzeczą.  

W tym przypadku ABK była upoważniona do władania rzeczą, czyli pieniędzmi 
Wspólnot Mieszkaniowych. Pani Skarbnik poinformowała o zabezpieczonej na 
ten rok kwocie w wysokości 170 tys. zł. Z tego, co wiadomo mówiącemu to już 
130 tys. zł zostało wydatkowane. Następnie koszty komornicze, odsetki karne, 
koszty procesowe a również koszty przesyłki wysłanej Pocztą Kwiatową. Nie 
wiadomo mówiącemu czy to jest zgodne z ustawą o finansach publicznych, ale 
on, jako obywatel tej gminy nie wyraża na to zgody. 
 
Jak poinformował Stefan Wesołowski od dnia 3 czerwca 2011r. Zarząd 
Wspólnoty Mieszkaniowej Jachowskiego 14 rozpoczął proces egzekwowania 
długów wynikających z niezrealizowania art. 15-20 ustawy o własności lokali, 
czyli od Gminy z uwagi na to, że Gmina nie realizowała zaliczek na zarząd 
nieruchomością wspólną. Ustawa ta stanowi, że właściciele lokali na pokrycie 
kosztów zarządu uiszczają zaliczki w formie bieżących opłat, płatne z góry do 
dnia 10 każdego miesiąca. Wspólnota Mieszkaniowa ponosi koszty związane 
opłatą za dostawę energii elektrycznej i cieplnej, gazu i wody. Prezes Ciepłowni 
Miejskiej zgodnie z prawem zażądał od Wspólnoty 150 tys. zł za niezapłacone 
ciepło. I to rozpoczęło lawinę szukania w dokumentach.  
Okazało się, że właściciele lokali mieszkalnych oprócz Gminy wpłacali te 
pieniądze, które jak stwierdził mówiący „gdzieś poszły w powietrze”. Zarząd 
Wspólnoty Mieszkaniowej podpisał porozumienie z Burmistrzem Panem 
Andrzejem Jarzyńskim w grudniu 2011 r. i ten etap został zamknięty.  
W roku następnym zaproponowano Zarządowi Wspólnoty podpisanie 
umowy/porozumienia dot. odsetek. Był tam pewien niuans i mówiący 
stwierdził, że nie wyrazili zgody na podpisanie. 
Również w późniejszym okresie Zarząd Wspólnoty usiłował w sposób 
polubowny załatwić ten temat, gdyż zdaniem S. Wesołowskiego sprawa 
Wspólnoty Mieszkaniowej nie leży w kompetencji Burmistrza.  
Zwracając się do Burmistrza A. Jarzyńskiego mówiący z ubolewaniem 
stwierdził, że nie przynosi mu żadnej satysfakcji walka z kolegą o odzyskanie 
pieniędzy. Ale bez względu na to, kto to jest, należne pieniądze zostaną 
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odebrane. Działalność Burmistrza docenia, bo jak stwierdził „zrobił tak wiele 
jak do tej pory nikt nie zrobił w nowej Polsce.” 
Poinformował, że Wspólnota ma pozew w sądzie, dwa niby prawomocne 
nakazy sądowe, od których Gmina się odwołała. W stosunku do SZUK 
Wspólnota ma „pewien manewr”, ale to będzie zależało od sądu.  
Jak można ugodowo rozmawiać, prowadzić negocjacje handlowe to zdaniem 
mówiącego Pan T. Świercz powinien iść do Prezesa Ciepłowni i się dowiedzieć.  
Wspólnota Mieszkaniowa /biegła księgowa/ naliczyła odsetki od zaległości 
w wysokości 101 tys. zł. Wspólnota wystąpiła /bo tak wymaga prawo/ 
z żądaniem o odsetki od 2005 roku. Jest spisany harmonogram długów.  
Mówiący poinformował, że dzisiaj otrzymał pismo SZUK ze stwierdzeniem 
„kwestionujemy wysokość odsetek”, bez podania ilości, kwoty tych odsetek.  
Można było usiąść do negocjacji w sprawie odsetek tak jak w przypadku długu. 
Ale skoro do tego nie doszło to znowu będzie walka w sądach. Poinformował, 
że będzie następna sprawa, bo dzisiaj skierował dokumenty do adwokata.  
S. Wesołowski zwrócił się do Skarbnik Gminy oznajmiając, że sprawa 
pieniędzy należnych Wspólnotom Mieszkaniowym przewyższa zaplanowaną 
w budżecie kwotę 170 tys. zł. Kancelaria radców prawnych Ostasz /Stadnik jest 
bardzo skuteczna, bo skutecznie wyegzekwowała od Gminy 130 tys. zł. Nie 
musiało do tego dojść, bo przez pewien okres czasu czekali. Nakaz był 
w ubiegłym roku, a wszystko rozegrało się w lutym bieżącego roku. Nikt nie 
wystąpił z propozycją negocjacji czy rozmów. Regionalna Izba Obrachunkowa 
jak również prawnicy wskazywali, że to Rada Miejska sprawuje nadzór, dlatego 
wysyłane były pisma do Pani Przewodniczącej, aby doszło do wyjaśnienia tej 
sprawy. 
„I proszę nie imputować w prywatnych rozmowach, że Wesołowski & Nojek 
szkalują miasto. Nie szkalujemy miasta. Na forach piszę negatywnie, ale 
również pozytywnie.” 
Kilkakrotnie w swojej wypowiedzi zwracał się po imieniu do Burmistrza 
i kilkakrotnie powiedział, iż „ubolewa nad tym, że musi się z nim boksować.”  
Stwierdził, że Prezes Ciepłowni Miejskiej umiał to rozwiązać w sposób 
elegancki. W wyniku rozmów została podpisana umowa, harmonogram spłaty 
i Wspólnota płaci odsetki regularnie, co miesiąc. Z niewiadomych powodów 
brak jest takiej rozmowy z Tadeuszem Świerczem.  
Po przejrzeniu wszystkich dokumentów Wspólnoty Mieszkaniowej a wymagało 
to dość dużo pracy dowiedział się, że problem sięga 2001 roku. Dla potrzeb 
Burmistrza służby SZUK powinny sięgnąć do swojego archiwum i sprawdzić, 
od którego momentu ta sprawa się ciągnie. 
 
Przewod. obrad odniosła się do pisma czytanego przez p. Sławomira Nojka. 
Potwierdziła, że Rada Miejska rozpatruje wszystkie skargi. Ale takie pisma np. 
w sprawie VAT, w sprawie udzielenia odpowiedzi na pisma o różnej tematyce 
to Rada bezpośrednio nie może odpowiedzieć. Takie pisma są kierowane do 
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Burmistrza a Burmistrz do merytorycznych wydziałów w celu wypracowania 
odpowiedzi. 
 
Radny W. Cieloch zapytał, czy Rada powróci do ponownego rozpatrywania 
uchwały śmieciowej. Znowelizowana ustawa ma wprowadzić opłaty mieszane, 
zwolnienia rodzin wielodzietnych itp. Zapytał, czy Rada zakończyła prace na 
tych uchwalonych stawkach 8 zł i 13,5 zł. Czy radni będą nad tym pracować 
powtórnie? 
 
Przewod. obrad odpowiedziała, że w planie pracy Rady Miejskiej w miesiącu 
lutym zaplanowane są prace związane z nowelizacją ustawy o utrzymaniu 
porządku i czystości w gminie. Te zmiany dopiero nastąpią. Jeśli 
znowelizowana ustawa zostanie podpisana, a zmiany będą istotne to Rada 
będzie debatować.  
 
Radny M. Koniarczyk poinformował, że ustawa jest podpisana, ale wchodzi 
w życie z dniem 5 marca. 
 
 
Ad.19. 
Na tym porządek XXV sesji został wyczerpany. 

Czas trwania sesji od godz. 14
00

 do godz. 1715 

Rada podjęła uchwały od Nr 164 do Nr 167/XXV/13  

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 

 
 
 Protokołowała:      Przewodnicząca obrad: 

Krystyna  
Jachowska- Sadura       Krystyna Bednarczyk 
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Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Szydłowcu za rok 2012. 
 

W okresie sprawozdawczym tj. w 2012 roku Rada Miejska w Szydłowcu 
działała w oparciu o roczny plan pracy przyjęty na sesji w dniu 14 lutego 2012 
roku. Frekwencja na sesjach wyniosła 90%.  
 

W 2012 roku Rada Miejska odbyła 11 plenarnych posiedzeń. Sesje odbyły 
się w dniach:  
27 stycznia, 14 lutego, 26 marca, 10 kwietnia, 11 czerwca, 12 września, 
19 i 29 października, 26 listopada, 18 i 28 grudnia. 
 

We wszystkich sesjach Rady Miejskiej uczestniczyli radni, Burmistrz 
Szydłowca, Zastępca Burmistrza, Sekretarz i Skarbnik Gminy oraz Radca 
Prawny. Tradycyjnie, każdorazowo na sesję zapraszano wszystkich 
przedstawicieli jednostek pomocniczych, kierowników wydziałów i jednostek 
podległych Gminie, a także wzorem lat ubiegłych na sesje zapraszano 
przedstawicieli różnych instytucji. 
 

Rada Miejska powołała ze swego grona 5 komisji stałych. Komisje pełnią 
funkcję pomocniczą. Opiniują i rozpatrują sprawy przekazane przez radę, 
przewodniczącego rady i członków komisji. Opiniują projekty uchwał oraz 
podejmują inicjatywę uchwałodawczą. Sprawozdanie z działalności za ubiegły 
rok poszczególnych komisji przedstawiają ich przewodniczący. Komisje mogą 
odbywać również wspólne posiedzenia. 
 
Poszczególne komisje odbyły następującą ilość posiedzeń: 
 
1. Komisja Rewizyjna – ogółem odbyła 15 posiedzeń, w tym:  
- 5 posiedzeń wspólnie z Komisją Infrastruktury, Budżetu, Edukacji i Komisją 

Statutową.,  
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Rewizyjną i Komisją Infrastruktury. 
Samodzielnie Komisja odbyła 9 posiedzeń. 
 
2. Komisja Budżetu, Gospodarki i Promocji Gminy – ogółem odbyła 21 

posiedzeń, w tym:  
- 6 posiedzeń wspólnie z Komisją Infrastruktury,  
- 5 posiedzeń wspólnie z Komisją Infrastruktury, Edukacji, Rewizyjną 

i Komisją Statutową,  
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Infrastruktury, Rewizyjną i Komisją 

Statutową,  
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Infrastruktury, Edukacji i Komisją 

Statutową,  
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- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Infrastruktury i z pozostałymi członkami 
Rady,  

- 1 posiedzenie z przewodniczącymi komisji stałych Rady Miejskiej. 
Samodzielnie Komisja odbyła 6 posiedzeń. 
 
3. Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

– ogółem odbyła 22 posiedzenia, w tym: 
- 5 posiedzeń z Komisją Budżetu, 
- 5 posiedzeń wspólnie z Komisją Budżetu, Edukacji, Rewizyjną i Komisją 

Statutową, 
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Budżetu i Komisją Edukacji, 
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Budżetu, Statutową i Komisją Rewizyjną, 
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Budżetu, Edukacji i Komisją Statutową, 
-  1 posiedzenie wspólnie z Komisją Budżetu oraz pozostałymi członkami 

Rady Miejskiej. 
Samodzielnie Komisja odbyła 8 posiedzeń w tym 2 posiedzenia wyjazdowe. 
 
4. Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia oraz Spraw Społecznych 

i Socjalnych – ogółem odbyła 22 posiedzenia, w tym: 
- 5 posiedzeń wspólnie z Komisją Infrastruktury, Budżetu, Statutową 

i Komisją Rewizyjną, 
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Budżetu i Komisja Infrastruktury,  
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Infrastruktury i Komisją Statutową, 
- 1 posiedzenie z Komisją Statutową. 
Samodzielnie Komisja odbyła 14 posiedzeń. 
 
5. Komisja Statutowa, Bezpieczeństwa Publicznego i Etyki Radnego - 

ogółem odbyła 8 posiedzeń, w tym:  
- 5 posiedzeń wspólnie z Komisją Budżetu, Infrastruktury, Edukacji i Komisją 

Rewizyjną,  
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Budżetu i Rewizyjną, 
- 1 posiedzenie wspólnie z Komisją Budżetu, Infrastruktury i Komisją 

Edukacji, 
- 1 posiedzenie wspólne z Komisją Edukacji. 
Samodzielnie Komisja odbyła 1 posiedzenie. 
 
W 2012 roku Rada Miejska podjęła ogółem 73 uchwały od Nr 91 do Nr 163 
oraz 2 stanowiska.  

Ich podjęcie poprzedzone było omawianiem i opiniowaniem projektów 
uchwał przygotowanych i przedłożonych przez Burmistrza Szydłowca na 
posiedzeniach komisji. 
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Rada podjęła wiele uchwał dotyczących istotnych spraw mieszkańców gminy 
Szydłowiec. 

w styczniu  
- w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta 

i gminy Szydłowiec. 
 
w lutym 
- w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Wysocku, 
- w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Zdziechowie w filię-Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 w Zespole Szkół 
im. Jana Pawła II w Szydłowcu. 

 
w marcu 
- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

północno-wschodniej części miasta Szydłowiec, 
- w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Szydłowiec, 
- w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w 2013 roku, 
- w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie lub radą działalności 
pożytku publicznego projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 

- w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu 
Gminy Szydłowiec, podmiotom niezaliczanym do sektora finansów 
publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku na realizację zadań 
publicznych innych niż wskazane ustawą o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz kontroli wykonania 
zleconych zadań, 

- w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Szydłowiec, 
-  w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie Gminy 

Szydłowiec, 
- w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szydłowiec w 2012 r. 
 
w kwietniu 
- w sprawie przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Zdziechowie 

w filię Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 w Zespole Szkół im. Jana Pawła 
II w Szydłowcu, 

- w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Szydłowiec, 
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- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury 
pn. Szydłowieckie Centrum Kultury i Sportu - Zamek za 2011 rok, 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Gminy Szydłowiec za 2011 rok, 

- w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szydłowca absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok. 

 
w czerwcu 
- w sprawie zasad zatrudniania i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycieli psychologów, logopedów, pedagogów 
szkolnych, zasad zatrudniania nauczycieli bibliotekarzy oraz ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli sprawujących 
funkcje kierownicze w placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Gminę Szydłowiec, 

- w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, publicznych gimnazjów, 
publicznych przedszkoli oraz obwodów placówek oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest gmina Szydłowiec, 

- w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr 34/V/11 w sprawie likwidacji jednostki 
budżetowej Gminy Szydłowiec Miejskiego Wysypiska Śmieci. 

 
we wrześniu 
- w sprawie emisji obligacji komunalnych, 
- zmieniająca uchwałę Nr 69/XVII/07 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

29 października 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru południowo-
zachodniej części miasta Szydłowca, uściśloną uchwałą Nr 194/XL/09 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 2 lipca 2009 r., 

- w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na 
terenie Gminy Szydłowiec, 

- w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele 
nie związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 
dróg, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr 106/XIX/96 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 28 maja 1996 roku w sprawie powołania jednostki budżetowej gminy 
pod nazwą „Administracja Oświaty” w Szydłowcu, 

- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Szydłowieckiego, 
 
 



 27

w październiku 
- zmieniająca uchwałę Nr 69/XVII/07 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

29 października 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru południowo- 
zachodniej części miasta Szydłowca, uściśloną uchwałą Nr 194/XL/09 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 2 lipca 2009 r., 

- w sprawie podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
południowo- zachodniej części miasta Szydłowca, część I, 

- w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego za 
2013 r., 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, 
- w sprawie zmiany statutu Szydłowieckiego Centrum Kultury i Sportu –

Zamek 
 
w listopadzie 
- w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Szydłowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2013 r. 

 
w grudniu  
- w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość dodatków 

i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych 
warunków ich przyznawania, a także wysokość, szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla 
nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 
gminę Szydłowiec, 

- w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla 
operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Szydłowiec, warunków i zasad korzystania z tych obiektów, oraz 
ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich, 

- w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szydłowiec w 2013 r., 

- w sprawie zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania i pozbawiania oraz 
rodzajów i wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród 
i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, a także innych osób 
wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej, 

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 
2013 - 2022 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2013, 
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- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2013. 

 

Najważniejszą z uchwał jest uchwała budżetowa, którą na 2012 rok Rada 
podjęła na sesji w dniu 28 grudnia 2011 roku oraz uchwaliła Wieloletnią 
Prognozę Finansową Gminy Szydłowiec na lata 2012 - 2022 

W miarę potrzeb Rada podejmowała uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Szydłowiec na 2012 rok poprzez przeniesienia lub zmiany 
w planie dochodów i wydatków budżetowych oraz w planie zadań 
inwestycyjnych, jak również podejmowała uchwały w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2012-2022.  
W związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 
która weszła w życie 1 stycznia 2012 r. i wprowadzeniu nowego systemu 
gospodarki odpadami komunalnymi od 1 lipca 2013 r. Rada podjęła uchwały, 
które regulują nowe obowiązki w zakresie gospodarowania odpadami:  
- w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi wnoszonej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 
Szydłowiec, 

- w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji oraz 
dokumentach potwierdzających dane zawarte w deklaracji, 

- w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych, 

- w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, 
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

- w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Szydłowiec. 

Rada podjęła 3 uchwały w sprawie rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi na 
wniesione skargi przez osobę fizyczną i Wspólnotę Mieszkaniową. 
 

W minionym roku Rada zajmowała się nie tylko bieżącymi sprawami, ale 
podejmowała decyzje konieczne dla sprawnego funkcjonowania Gminy. 
Ubiegły rok stanowił przede wszystkim pewien etap realizacji zaplanowanych 
inwestycji z lat poprzednich oraz spłacania zaciągniętych kredytów i pożyczek. 
Pod koniec 2012 roku zakończona została między innymi inwestycja - I etap 
szydłowieckiego projektu kluczowego, którego realizacja rozpoczęła się w 2010 
roku. Niezwykle uroczyście odbyło się oddanie trzech zrewitalizowanych 
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obiektów w ramach projektu „Odnowa zabytkowych obiektów i przestrzeni 
publicznej w Szydłowcu - poprawa funkcjonalności i dostępności infrastruktury 
kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców Mazowsza”. 

II etap powyższego projektu będzie realizowany już w 2013 roku i będzie 
to rewitalizacja zamku wraz z wyspą i Parkiem Radziwiłłowskim, płytą Rynku 
Wielkiego i ulicą Radomską. 
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Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2012 rok. 

 
Komisja Rewizyjna liczy 4 członków. W minionym roku odbyło się 
15 posiedzeń. Komisja Rewizyjna zrealizowała uchwalony na sesji Rady 
Miejskiej plan pracy na rok 2012 w następujący sposób: 
 
- prowadziła prace w celu sporządzenia opinii do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
Szydłowiec za 2011 rok po stronie dochodów i wydatków. 

 
- zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Szydłowiec za rok 2011 

i przygotowała wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Szydłowca 
poprzedzone kontrolą w Urzędzie Miejskim. 

 
- zapoznała się i omówiła pisma wpływające do Urzędu Miejskiego 

w Szydłowcu m. in. pismo Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej przy 
ul. Jachowskiego 14. 

 
- wypracowała projekt uchwały w sprawie skargi p. Stefana Wesołowskiego. 
 
- zapoznawała się z kilku losowo wybranymi zarządzeniami Burmistrza 

Szydłowca z roku 2011. 
 
- omówiła wydatki przeznaczone na sfinansowanie wydatków inwestycyjnych 

i majątkowych i uznała, że są zasadne. 
 
- wypracowała stanowisko oraz projekt uchwały w sprawie skargi p. Ryszarda 

Wójtowicza na dyr. SZUK. 
 
- omówiła i zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na rok 2013, 

w szczególności propozycje dotyczące planu dochodów jak i racjonalizacji 
wydatków. 

Komisja na bieżąco zapoznawała się i opiniowała projekty uchwał, które 
wpływały do Rady Miejskiej. Obradowała na posiedzeniach nie tylko w swoim 
składzie, ale odbywała również posiedzenia w wspólnie z innymi komisji Rady 
Miejskiej. 
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Sprawozdanie Komisji Budżetu Gospodarki i Promocji Gminy 

z działalności za 2012 rok. 
 

W 2012 roku posiedzeń Kom. Budżetu, Gospodarki i Promocji Gminy 

odbyło się łącznie 21 posiedzeń w tym: 

- Kom. Budżetu – 6 posiedzeń. 

- Kom. Budżetu z Kom. Infrastruktury – 6 posiedzeń. 

- Kom. Budżetu z Kom. Infrastruktury, Kom. Edukacji i Kom. Statutową – 1 

posiedzenie. 

- Kom. Budżetu z Kom. Infrastruktury, Kom. Rewizyjną i Kom. Statutową – 1 

posiedzenie. 

- Kom. Budżetu z Kom. Infrastruktury, Kom. Edukacji, Kom. Rewizyjną 

i Kom. Statutową – 5 posiedzeń. 

- Kom. Budżetu z Kom. Infrastruktury z pozostałymi członkami Rady 

Miejskiej – 1 posiedzenie. 

- Kom. Budżetu z przewodniczącymi komisji stałych – 1 posiedzenie. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Promocji Gminy w Szydłowcu w 2012 r. 

pracowała w oparciu o zatwierdzony przez Radę Miejską w Szydłowcu plan 

pracy. 

Frekwencja na posiedzeniach wynosiła około 80 %. Nieobecność członków 

Komisji na posiedzeniach była usprawiedliwiona. 

W styczniu Komisja pracowała nad zaproponowanymi przez Burmistrza 

zmianami w uchwalonym budżecie na 2012 r. Wprowadzone zmiany były 

podyktowane negatywną opinią RIO i należało doprowadzić budżet do 

zgodności z zapisami ustawy o finansach publicznych.  

W lutym Komisja zajmowała się problematyką związaną z likwidacją 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Wysocku oraz z zamiarem przekształcenia 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Zdziechowie w filię Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 2 w Zespole Szkół im. Jana Pawła II w Szydłowu.  
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W marcu Komisja pracowała na projektami uchwał: 

- w sprawie określenia szczególnego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami…, 

- w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu gminy 

Szydłowiec, podmiotom niezaliczanym do sektora finansów publicznych 

i niedziałających w celu osiągnięcia zysku na realizację zadań publicznych 

innych niż wskazane ustawą o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz kontroli wykonania. 

Omawiano działalność Gminnej Komisji Rozwiązywani Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii za 2011 r. oraz realizację Programu współpracy 

Gminy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2011. 

W maju Komisja omawiała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 

rok któremu poświęciła dwa posiedzenia w dniach 10 oraz 15 maja 2012 r. 

Zajmowano się również sprawami dotyczącymi oświaty, wypracowując opinię 

dotyczącą projektu uchwały w sprawie zasad zatrudniania i określania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, psychologów, 

logopedów, pedagogów szkolnych, zasad zatrudniania  nauczycieli bibliotekarzy 

oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, 

sprawujących funkcje kierownicze w placówkach oświatowych prowadzących 

przez gminę Szydłowiec oraz projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci 

publicznych szkół podstawowych, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, publicznych przedszkoli oraz obwodów placówek oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest gmina Szydłowiec.  

W czerwcu Komisja omówiła sprawozdanie finansowe Gminy 

obejmujące bilans z wykonania budżetu Gminy oraz łączny bilans jednostek 

budżetowych i Samorządowego Zakładu Usług Komunalnych, łączny rachunek 

zysków i strat jednostek gminy a także zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury „SCKiS –Zamek. 
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W sierpniu i wrześniu Komisja zajmowała się tematyką związaną z:  

- prowadzeniem przez Gminę Szydłowiec działalności w zakresie 

telekomunikacji, 

- bonifikatą przy sprzedaży lokali mieszkaniowych na rzecz ich najemców, 

- opłatami za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele nie związane 

z budową, przebudową, remontem i utrzymaniem i ochroną dróg, 

- uiszczaniem opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

- Komisja analizowała również sprawę dotyczącą powołania jednostki 

budżetowej gminy „Zespół Edukacji i Finansów Oświaty w Szydłowcu”. 

Zgodnie z planem pracy Komisja Budżetu przeanalizowała realizację Projektu 

Kluczowego „Odnowa zabytkowych obiektów i przestrzeni publicznej 

w Szydłowcu, poprawa funkcjonalności i dostępności infrastruktury kulturalnej 

i turystycznej dla mieszkańców Mazowsza a także realizację przedsięwzięć 

w ramach Funduszu Sołeckiego. 

Na posiedzeniu w dniu 18 października 2012 r. Komisja omówiła projekty 

uchwał dotyczące świadczeń wynikających ze Statutu Samorządowego Zakładu 

Usług Komunalnych w Szydłowcu oraz w sprawie udzielania pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Szydłowieckiego przy budowie chodnika przy drodze 

powiatowej w miejscowości Wysoka.  

Na posiedzeniach w dniach 24 i 29 października zostały zaopiniowane projekty 

uchwał związane z podatkami lokalnymi tj.: 

- projekt uchwał w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów  wymiaru 

podatku rolnego za 2013 r., 

- projekt w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

- projekt w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

W listopadzie Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w sprawi udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego 
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w wysokości 1 000 000 zł, na zadanie pn. Poprawa bezpieczeństwa, dostępności 

rozwoju na drogach powiatowych Powiatu Szydłowieckiego.  

Opinii poddane również zostały projekty uchwał dotyczące: 

- wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu w trybie 

bezprzetargowym stanowiącego własność gminy Szydłowiec, 

- w sprawi sprzedaży działek gruntu zabudowanego garażami stanowiącymi 

własność osób fizycznych, 

- szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi jak również trybu ich 

pobierania.  

Komisja zapoznała się również z projektem pn. Innowacyjny system wsparcia 

rozwoju ekonomii społecznej na południowym Mazowszu.  

Od dnia 7 grudnia 2012 r. Komisja Budżetu, Gospodarki i Promocji 

Gminy rozpoczęła analizę projektu budżetu Gminy Szydłowiec na 2013 r. Na 

pracę nad budżetem Komisja przeznaczyła kilka spotkań, podczas których 

dokonała analizy wniosków przedłożonych przez Komisję Infrastruktury oraz 

Komisję Edukacji oraz wypracowała własne, które zostały przyjęte przez 

Burmistrza do budżetu na 2013 r. Na posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2012 r. 

Komisja wypracowała pozytywną opinię z uwagami dot. budżetu na 2013 r. 

Na grudniowych posiedzeniach wiele czasu poświęcono sprawom 

związanym ze zmianami w zakresie zagospodarowywania odpadów 

komunalnych, stypendiami dla sportowców oraz poruszano problem ze stanem 

faktycznym Samorządowego Zakładu Usług Komunalnych w Szydłowcu. 

Zaopiniowano również projekty uchwał dotyczące wynagrodzenia dla 

nauczycieli oraz gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych i narkomanii na rok 2013 r. 

Na posiedzeniach Komisji Budżetu, Gospodarki i Promocji Gminy 

zapraszani byli przedstawiciele jednostek organizacyjnych Gminy Szydłowiec 
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jak również naczelnicy poszczególnych komórek organizacyjnych Urzędu 

Miejskiego w Szydłowcu. 

W 2012 roku Komisja Budżetu, Gospodarki i Promocji Gminy omawiała 

i opiniowała każdą zmianę w budżecie.  
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Sprawozdanie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska za 2012r. 

 
Komisja odbyła 22 protokołowanych posiedzeń w tym dwa wyjazdowe 

dotyczące realizacji obiektów projektu kluczowego tj. budynku ratusza, 

budynku hotelu „Pod dębem”, budynku Regionalnego Centrum Biblioteczno-

Multimedialnego oraz funkcjonowania miejskiej oczyszczalni ścieków. Komisja 

zapoznała się również z oddanymi do użytku budynkami Inkubatora 

Przedsiębiorczości i Centrum Obsługi Inwestora oraz postępem prac przy 

budowie ul. Pięknej. 

Frekwencja na posiedzeniach komisji wynosiła ok. 70% a nieobecność jej 

członków zawsze była usprawiedliwiana poprzez powiadomienie 

przewodniczącego komisji. 

Komisja zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał przedstawionych  

przez burmistrza. Odbyła 14 wspólnych posiedzeń z pozostałymi komisjami 

rady.  

Omawiano wnioski i uwagi wniesione do projektu zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Szydłowiec jak również uwagi mieszkańców wniesione do planu 

zagospodarowania przestrzennego północno-wschodniej oraz południowo-

zachodniej części miasta Szydłowiec.  

Na posiedzeniach komisja omawiała procedury związane z budową nowego 

budynku socjalnego przy ul. Piaskowej w Szydłowcu.  

Ocenie poddano realizację i zaawansowanie inwestycji ujętych w budżecie 

Gminy na 2012 r.  

Należy zaznaczyć, że Komisja zajmowała się również sprawami ochrony 

środowiska, oczyszczania miasta i selektywnej zbiórki odpadów. 

Ponadto pracowała nad określeniem wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i od środków transportowych oraz nad 

projektem budżetu Gminy na 2013 rok. 
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Sprawozdanie Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia oraz Spraw 
Społecznych i Socjalnych za 2012r. 

 
Komisja Edukacji w składzie: 
Krzysztof Gula – przewodniczący komisji 
Irena Świątkiewicz – Woda – zastępca przewodniczącego komisji 
Leszek Jakubowski 
Artur Koniarczyk 

W okresie sprawozdawczym za 2012r. Komisja odbyła 22 posiedzenia, 
w tym : 

1 posiedzenie z Komisją Budżetu, Komisją  Infrastruktury 

1 posiedzenie z Komisją Infrastruktury, Komisją Statutową 

1 posiedzenie z Komisją Statutową 

5 posiedzeń z Komisją Infrastruktury, Komisją Budżetu, Komisją 
Statutową, Komisją Rewizyjną. 

Komisja pracowała w oparciu o plan pracy na 2011r. oraz nad projektami 
uchwał w sprawie: 

- zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Zdziechowie 
w filię Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 w Zespole Szkol im. Jana Pawła 
II w Szydłowcu 

- likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Wysocku 
- ustalenia stawek kalkulacyjnych dla dotacji przedmiotowej dla 

Samorządowego Zakładu Usług Komunalnych w Szydłowcu na 2012r. 
- regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Szydłowiec 
- zasad zatrudniania i określania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin nauczycieli psychologów, pedagogów, pedagogów szkolnych, zasad 
zatrudniania nauczycieli bibliotekarzy oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, sprawujących funkcje 
kierownicze w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę 
Szydłowiec 

-  ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych, oddziałów przedszkolnych 
w szkołach podstawowych, publicznych przedszkoli oraz obwodów 
placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest gmina 
Szydłowiec 
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- zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury pn. 
Szydłowieckie Centrum Kultury i Sportu – Zamek za 2011r. 

- Zatwierdzenia do realizacji projektu pt. Indywidualizacja procesu nauczania 
uczniów klas I-III w Gminie Szydłowiec, współfinansowanego przez Unię 
Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

- zmiany uchwały Nr 106/XIX/96 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dn. 28 maja 
1996 roku w sprawie powołania jednostki budżetowej gminy pod nazwą 
„Administracja Oświaty”  

- emisji obligacji komunalnych. 
- Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022 
- świadczeń wynikających ze Statutu Samorządowego Zakładu Usług 

Komunalnych 
- udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Szydłowieckiego 
- podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów 

i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
- obniżenie ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego za 2013 rok  
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
- zmian Statutu Szydłowieckiego Centrum Kultury i Sportu – Zamek 
- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

południowo – zachodniej części miasta Szydłowiec, część I. 
- przyjęcia Programu Współpracy Gminy Szydłowiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2013r. 

- Wyrażenia zgody na uczestniczenie Gminy Szydłowiec w utworzeniu 
stowarzyszenia pod nazwą „Mazowiecka Regionalna Organizacja 
Turystyczna” oraz na członkostwo w tym stowarzyszeniu. 

- budżetu na 2013 r. 
- ustalenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” 
- uchwalenia regulaminu określającego wysokość dodatków i innych 

składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 
przyznawania, a także wysokość, szczegółowe zasady przyznawania 
i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli 
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę 
Szydłowiec 

-  zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania i pozbawiania oraz rodzajów 
i wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień za 
osiągnięte wyniki sportowe, a także innych osób wyróżniających się 
osiągnięciami w działalności sportowej. 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomani na 2013r. 
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Ponadto, Komisja  zapoznała się z informacją:  

- o przygotowaniach do organizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży, 
- o wynikach egzaminu w szkołach podstawowych i gimnazjach 

prowadzonych przez gminę Szydłowiec, 
- na temat stanu technicznego obiektów szkolnych i stanu przygotowań do 

remontów w okresie przerwy wakacyjnej i obiektów socjalnych, 
- na temat bezpieczeństwa w szkołach w czasie wakacji, 
- dotycząca organizacji zajęć dla dzieci młodzieży w okresie ferii zimowych, 
- o stanie placówek oświatowych na terenie Gminy Szydłowiec, 
- o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 w tym 

o wynikach sprawdzianów i egzaminów, 
- podsumowującą Sportowy Rok Szkolny2011/2012 
 
Komisja odbyła dwa posiedzenia wyjazdowe do placówek oświatowych, gdzie 
zapoznała się z bazą dydaktyczną oraz ze stanem technicznym obiektów. 
 
Na posiedzenia Komisji zapraszani byli przedstawiciele sportu szydłowieckiego 
– Prezesi Klubów, Stowarzyszeń, Trenerzy, Koordynatorzy, zapoznając radnych 
ze swoimi sukcesami oraz problemami. 
 
Komisja i poszczególni jej członkowie, wnosili wiele cennych uwag i wniosków 
do omawianych tematów, wiele wniosków było skierowanych do Burmistrza. 
 
Na posiedzenia Komisji zapraszani byli Burmistrz, z-ca Burmistrza, Sekretarz, 
Naczelnicy Wydziałów, Dyrektorzy i Kierownicy Jednostek. 
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Sprawozdanie Komisji Statutowej, Bezpieczeństwa Publicznego 
i Etyki Radnego za 2012 rok. 

 
Komisja Statutowa liczy czterech członków. W roku 2012 odbyła 9 posiedzeń 

w tym: z Kom. Budżetu i Kom. Rewizyjną – 1 posiedzenie, z Kom. Budżetu, 

Kom. Infrastruktury i Kom. Edukacji – 1 posiedzenie, z Kom. Budżetu, Kom. 

Infrastruktury, Kom. Edukacji i Kom. Rewizyjną – 5 posiedzeń, z Kom. 

Edukacji – 1 posiedzenie oraz 1 posiedzenie wspólne wszystkich komisji 

stałych.  

Komisja pracowała w oparciu o plan pracy na 2011 rok. 

Komisja zajmowała się: 

1) Opiniowaniem projektów uchwał skierowanych do Rady.  

2) Pracowała nad projektem budżetu Gminy na 2013 rok. 

3) Zapoznała się ze sprawozdaniem Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2011r, a także z Gminnym 

Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Narkomanii na rok 2012 oraz Rocznym Programem Współpracy Gminy 

Szydłowiec z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012. 

4) Zapoznała się z działalnością MOPS, wykonaniem budżetu za 2011r 

i Programem Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochronie Ofiar 

Przemocy w Rodzinie dla miasta i gminy Szydłowiec na lata 2011-2016. 

5) Pracowała nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Szydłowiec 

za 2011r. 

6) Zapoznała się z informacją na temat bezpieczeństwa w szkołach 

i przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży szkolnej 

w okresie wakacji 2012r. 

7) Zaopiniowała pozytywnie Gminny Program Przeciwdziałania Bezdomności 

Zwierząt Domowych. 



 41

W 2012 roku nie wpłynęła żadna skarga społeczeństwa z zakresu zagrożenia 
życia i mienia obywateli. 
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Plan pracy Rady Miejskiej w Szydłowcu na rok 2013 
 

 
 

STYCZEŃ 

- Przygotowanie planu pracy Rady Miejskiej i komisji stałych RM na 
2013 rok. 

- Uczestnictwo w odbiorze zakończonych inwestycji – I tura 
- Sporządzenie sprawozdania za 2012 rok. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 
 
 
 

LUTY 

- Prace związane z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach. 

- Ocena funkcjonowania placówek oświatowych w gminie Szydłowiec. 
- Spotkanie z Samorządem Powiatu Szydłowieckiego na temat 

organizacji i realizacji zadań 
- Praca nad planem dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę 
Szydłowiec. 

- Sprawozdanie i ocena bezpieczeństwa na terenie gminy Szydłowiec. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 

 

 

 

 

 

MARZEC 
 

 
- Ocena funkcjonowania placówek oświatowych pod kątem 

przygotowania do potrzeb nauczania sześciolatków. 
- Zapoznanie się z taryfami zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i odprowadzania ścieków. 
- Ocena i przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2012 r. 
- Zapoznanie się z działalnością MOPS: 

- analiza sprawozdania z działalności za ubiegły rok, 
- opiniowanie bieżących problemów społecznych, 

- Ocena działalności gospodarki komunalnej, SZUK, oczyszczalni 
ścieków.  

- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 
 
 
 

KWIECIEŃ 

- Analiza sprawozdania z wykonania budżetu 2012 roku. 
- Zapoznanie się z działalnością Szydłowieckiego Centrum Kultury – 

Zamek za rok 2012. 
- Ocena stanu dróg po przebytej zimie oraz mienia komunalnego – opinia 

Komisji Infrastruktury. 
- Ocena stanu rolnictwa i potrzeb mieszkańców wsi w gminie 

Szydłowiec. 
- Prace nad sprawozdaniem z realizacji budżetu Gminy Szydłowiec 

za 2012 r. – absolutorium dla Burmistrza. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 
 
 
 
 

- Ocena działalności Spółek „Wodociągi i Kanalizacja” oraz „Ciepłownia 
Miejska” na podstawie analizy przedłożonej przez burmistrza. 

- Ocena zaawansowania inwestycji drogowych i sposobu ich realizacji. 
- Zapoznanie się z wnioskami złożonymi na dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych na 2013 rok i lata następne.  
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MAJ 

- Ocena zaawansowania projektu kluczowego pt. „Odnowa zabytkowych 
obiektów i przestrzeni publicznej w Szydłowcu, poprawa 
funkcjonalności i dostępności infrastruktury kulturalnej i turystycznej 
dla mieszkańców Mazowsza”. 

- Ocena zaawansowania prac nad sporządzanymi miejscowymi planami 
zagospodarowania przestrzennego. 

- Sprawy bieżące Rady Miejskiej – Dzień Samorządowca 
 

 
 
 
 

CZERWIEC 

- Ocena przygotowania placówek oświatowych do akcji letniego 
wypoczynku dzieci i młodzieży. 

- Zapoznanie się z realizacją Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2013 rok 
pod kątem letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

- Ocena funkcjonowania targowiska miejskiego przy ul. Wschodniej  
- Ocena działalności SZUK i analiza kosztów. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 
LIPIEC 

 
- Przerwa urlopowa  
 

 
 
 

SIERPIEŃ 

 
- Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2013/2014 
- Zapoznanie się z wydatkami i potrzebami na dożywianie dzieci za I 

półrocze 2013 roku w porównaniu do 2012 roku. 
- Udział Rady w przygotowaniach wystawienniczych producentów 

i rzemieślników. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 
 
 
 

WRZESIEŃ 

 
- Prace nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za I półrocze 2013 

roku. 
- Ocena realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w budżecie gminy oraz 

remontów dróg i ulic. 
- Ocena wykorzystania środków zewnętrznych. 
- Składanie wniosków do projektu budżetu na 2014 rok przez radnych 

Rady Miejskiej, sołtysów i innych przedstawicieli społecznych do 
Skarbnika Gminy. 

- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 
 
 
 

PAŹDZIERNIK 

- Ocena funkcjonowania cmentarza komunalnego. 
- Prace nad ustaleniami stawek podatków lokalnych na 2014 rok. 
- Przedstawienie i opiniowanie wniosków budżetowych na rok 2014. 
- Ocena działalności OSP. 
- Ocena wykonania remontów dróg. 
- Prace nad ustaleniem wysokości stawek podatkowych na 2012 rok. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej 
 

 
 

- Praca nad projektem budżetu na 2014 r. 
- Ocena zaawansowania prac nad sporządzanymi miejscowymi planami 
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LISTOPAD 

zagospodarowania przestrzennego. 
- Ocena realizacji i zaawansowania inwestycji w roku 2013 w tym 

wniosku kluczowego. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
 

 
 
 

GRUDZIEŃ 

- Zaopiniowanie i uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2014 rok. 

- Prace nad projektem budżetu na 2014 rok. 
- Uchwalenie budżetu na rok 2014. 
- Ocena stanu technicznego i funkcjonowania targowiska miejskiego. 
- Prace bieżące Rady Miejskiej. 
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PLAN PRACY I KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ 
NA 2013 R. 

 

Lp. 
 

Treść 
 

Termin Uwagi 

1. 

 
Przygotowanie sprawozdania Komisji Rewizyjnej za 2012 r. 
 
Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na 2013 r.  

 

Styczeń 

 

2.  

 
Ocena realizacji dochodów Gminy z tytułu sprzedaży działek 
gminnych, mienia komunalnego w roku 2012. 
 

Luty 

 

3. 

 
Kontrola wykonania wybranych uchwał Rady Miejskiej. 

 

 
Marzec 

 
 

 

4. 

 
Analiza sprawozdania z wykonania budżetu oraz 
opracowanie i przedstawienie Radzie Miejskiej wniosku 
w sprawie absolutorium dla Burmistrza. 
 

Kwiecień 

 

5. 

 
Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Szydłowiec za I półrocze 2013 roku. 
 

Czerwiec 

 

6. 

 
Kontrola finansowa i merytoryczna w zakładach 
i samorządowych jednostkach organizacyjnych Gminy. 
 

Sierpień 

 

7. 
Analiza i wydanie opinii w sprawie projektu budżetu Gminy 
Szydłowiec na 2014 r. 
 

Listopad 
 

8. 
 
Opracowanie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
rok 2014. 

Grudzień 
 

9. 

 
Opiniowanie spraw związanych z działalnością Rady 
Miejskiej, wymagających zajęcia stanowiska Komisji 
Rewizyjnej. 
 

 na bieżąco 
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Plan pracy Komisji Budżetu Gospodarki i Promocji Gminy 
na 2013 rok. 

 
 

Miesiąc 
 

Temat posiedzenia 
 

Uwagi 
 
 
 

Luty/Marzec 

 
Zapoznanie się z taryfą za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 2013 r. 
 

Analiza sytuacji finansowej Samorządowego Zakładu Usług 
Komunalnych w Szydłowcu.  

 

 
 

Marzec/Kwiecień 

 
Opinia z wykonania budżetu Gminy – 2012 r. 
 
Sprawozdanie z realizacji inwestycji i remontów w gminie 
Szydłowiec za I kwartał 2013 r. w tym fundusz sołecki. 
 

 
 

 
Maj /Czerwiec 

Analiza finansowa działań związanych z realizacją projektu 
w ramach. realizacji wniosku kluczowego pn. „Odnowa 
zabytkowych obiektów i przestrzeni publicznej w Szydłowcu, 
poprawa funkcjonalności i dostępności infrastruktury 
kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców Mazowsza”. 
 

 

Lipiec Przerwa urlopowa  
 
 

Sierpień/Wrzesień 

Sprawozdanie z realizacji inwestycji i remontów w gminie 
Szydłowiec w tym fundusz sołecki.za I półrocze 2013 r. 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 
r. w tym analiza wydatków w zakresie administracji Urzędu 
Miejskiego.  

 

 
 

Październik 

  
Analiza spraw związanych z zagospodarowywaniem odpadów 
komunalnych.  
Ocena finansowa Oświaty w gminie Szydłowiec  
 

 

 
Listopad 

 
Rozpatrzenie projektów uchwał podatkowych na 2013 rok 
 

 

 
 

Grudzień 

 
Analiza realizacji budżetu gminy za 2013 roku . 
Omówienie projektu budżety gminy na 2014 r.  
 

 

Komisja w ramach swojej pracy opiniować będzie projekty uchwał dotyczące bieżących 
spraw i zmian w budżecie Gminy. 
 

 
 
 



 47

Plan pracy Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska na 2013 r. 

 
Lp. Miesiąc Rodzaj czynności 

 
a) Prace bieżące komisji – opiniowanie projektów uchwał 

1. Styczeń Debata na temat funkcjonowania oczyszczalni ścieków w Szydłowcu 
 

 
2. 

 
Luty 

Prace nad ustaleniem taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i odprowadzania ścieków. 
 

3. Marzec Ocena działalności SZUK – cmentarz komunalny. 
 

 
 

4. 

 
 

Kwiecień 

Ocena stanu mienia komunalnego w gminie po okresie zimowym. 
Ocena stanu rolnictwa i potrzeb mieszkańców wsi w gminie 
Szydłowiec. 
Ocena stanu technicznego ulic miejskich oraz  dróg gminnych po 
okresie zimowym – posiedzenie wyjazdowe. 
Prace nad sprawozdaniem z realizacji budżetu Gminy Szydłowiec 
za 2012r. – absolutorium dla Burmistrza. 
 

 
5. 

 
Maj 

Ocena zaawansowania prac nad sporządzanymi miejscowymi 
planami zagospodarowania przestrzennego. 
 

6. Czerwiec Ocena stanu technicznego i funkcjonowania targowisk miejskich. 
 

7.  
Lipiec Przerwa urlopowa 

 
 

8. 
 

Sierpień 
Ocena działalności spółek: 
- „Wod i Kan” 
- „Ciepłownia Miejska” 
na podstawie analizy przedłożonej przez Burmistrza Szydłowca. 

 
9. 

 
Wrzesień 

Ocena realizacji i zaawansowania inwestycji ujętych w budżecie 
gminy. 
  

 
10. 

 
Październik 

Ocena wykonanych i niewykonanych remontów dróg – posiedzenie 
wyjazdowe. 
Przedstawienie i opiniowanie wniosków budżetowych na 2014 r. 
 

 
11. 

 
Listopad 

Praca nad ustalaniem wysokości stawek podatkowych na 2014 r.   
Praca nad projektem budżetu na 2014 r. 
 

12. Grudzień 
 

Kontynuacja - praca nad projektem budżetu na 2014 r. 
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Plan pracy Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia oraz Spraw 
Społecznych i Socjalnych na 2013 r. 

 
 
 
 

Styczeń 

1. Opracowanie planu pracy komisji na 2013r. 
2. Sporządzenie sprawozdania za 2012r. 
3. Zapoznanie ze schematem organizacyjnym Zespołu 

Edukacji i Finansów Oświaty w Szydłowcu – Dyrektor 
Krystyna Adamczyk  

4. Informacja na temat przygotowań do zimowego 
wypoczynku dzieci i młodzieży - Dyrektor Krystyna 
Adamczyk. 

5. Sprawy bieżące. 
 

 
Luty 

1. Analiza sieci szkół, przedszkoli – Dyrektor Krystyna 
Adamczyk 

2. Zapoznanie się z funkcjonowaniem przedszkoli 
prowadzonych przez gminę Szydłowiec – posiedzenie 
wyjazdowe. 

3. Sprawozdanie merytoryczne i finansowe z imprez 
sportowych według kalendarza za 2012 r. - kalendarz 
imprez sportowych na 2013 r – Kierownik Wydziału Sportu 
i Turystyki Centrum Kultury-Zamek Marek Zdziech 

4. Zapoznanie się z działalnością klubów sportowych  
działających na terenie miasta i gminy Szydłowiec – prezesi 
klubów, trenerzy. 

5. Sprawy bieżące. 
 
 
 
 
 
 

Marzec 

 
1. Ocena i przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 
2012r. 
- podział środków 
- profilaktyka 
- formy pomocy dla dzieci z rodzin patologicznych i osób 

znajdujących się trudnych warunkach życiowych – 
Sekretarz Jadwiga Kopycka. 

2. Analiza działalności MOPS za 2012 r.- Dyrektor Józef 
Czerwiak. 

3. Plan remontów i inwestycji w placówkach oświatowych 
w 2013 r. oraz w latach następnych – Dyrektor Krystyna 
Adamczyk. 

4. Stopień przygotowań do realizacji projektu kluczowego – 
zamek, Park Radziwiłłowski. 
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5. Sprawy bieżące. 
 

 
Kwiecień 

 
1. Wypracowanie opinii w sprawie realizacji budżetu za 

2012r. – absolutorium. 
2. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności 

Szydłowieckiego Centrum Kultury i Sportu – Zamek za 
2012 r.- Dyrektor Małgorzata Bernatek  

3. Stan sanitarno–epidemiologiczny na terenie miasta i gminy 
Szydłowiec – Dyrektor Elżbieta Pawlak 

4. Sprawy bieżące. 
 

 
 
 

Maj 

 
1. Stan przygotowań obiektów rekreacyjno – sportowych do 

letniego sezonu – Marek Zdziech 
2. Prognoza demograficzna – analiza okresowa sieci szkół 

(potrzeby kadrowe)  
3. Sprawy bieżące. 
 

 
 
 
 

Czerwiec 

 
1. Omówienie przygotowań do organizacji wypoczynku 

letniego dzieci i młodzież. 
2. Zapoznanie się z wynikami egzaminów w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez gminę Szydłowiec. 
3. Informacja na temat stanu technicznego obiektów 

szkolnych i stanu przygotowań do remontów w okresie 
przerwy wakacyjnej i obiektów socjalnych – Dyrektor 
Krystyna Adamczyk, Józef Czerwiak 

4. Sprawy bieżące. 
 

 
Lipiec 

 
- przerwa urlopowa 

 
 
 
 
 
 

Sierpień 

 
1. Prace nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za I 

półrocze 2013 r.  
2. Zapoznanie się z wydatkami i potrzebami na dożywianie 

dzieci za I półrocze 2013 r. w porównaniu do 2012 r. 
3. Analiza stanu przygotowania szkół i przedszkoli do nowego 

roku szkolnego 2013/2014 – posiedzenie wyjazdowe. 
 

 
 

 
1. Wnioski do projektu budżetu na 2014 r. 
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Wrzesień 2. Stopień zabezpieczenia szkół przed występującymi 
zagrożeniami: narkomania, kradzieże, przemoc, agresja; 
zakres współpracy z Policją, Strażą Miejską; działania 
podejmowane w jednostkach oświatowych w celu ich 
wyeliminowania. 

3. Ocena realizacji projektu kluczowego. 
4. Sprawy bieżące. 
 

 
Październik 

 
1. Analiza wyników sportowych osiągniętych przez  szkoły 

w roku szkolnym 2012/2013 prowadzonych przez gminę 
Szydłowiec- Marek Zdziech, Andrzej Koniarczyk. 

2. Sprawy bieżące. 
 

 
 

Listopad 

 
1. Prace nad projektem budżetu na 2014 rok. 
2. Sprawy bieżące.  
 

 
 
 

Grudzień 

 
1. Zaopiniowanie i uchwalenie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Narkomanii na 2014 r. - Sekretarz Jadwiga Kopycka 

2. Prace nad projektem i uchwaleniem budżetu Gminy 
Szydłowiec na 2014 r. 

3. Podsumowanie pracy komisji w roku 2013. 
4. Plan pracy komisji na 2014 r. 
5. Sprawy bieżące. 
 

 
Ponadto w okresie od I do XII  2013r. 
1. Opiniowanie uchwał i wniosków. 
2. Sprawy wniesione do komisji. 
 
Plan pracy należy traktować jako otwarty z możliwością bieżącego 
wprowadzenia zagadnień i terminów w zależności od potrzeb. 
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Plan pracy Komisji Statutowej, Bezpieczeństwa Publicznego 
i Etyki Radnego na 2013 r. 

 
 

Styczeń 
1. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2013r. 
2. Prace bieżące. 

 
 

Luty 

1. Zapoznanie się z działalnością OSP, Straży Miejskiej i specyfiką 
Zarządzania Kryzysowego w 2012r. na terenie gminy. 

2. Prace bieżące. 
 

 
Marzec 

1. Ocena działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii za 2012r. 

2. Prace bieżące. 
 
 

Kwiecień 
Maj 

1. Prace nad sprawozdaniem z realizacji budżetu Gminy za 2012 rok. 
2. Ocena działalności MOPS w zakresie pomocy osobom bezdomnym 

w okresie zimy. 
3. Prace bieżące. 

 
 

Czerwiec 

1. Ocena przygotowania placówek oświatowych w zakresie bezpiecznego 
wypoczynku dla dzieci i młodzieży w okresie wakacji. 

2. Prace bieżące. 
 

Lipiec 
 
- Przerwa wakacyjna 
 

 
 

Sierpień 

1. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za I półrocze 
2013 roku. 

2. Prace bieżące Rady. 
 

 
Wrzesień 

1. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych – remonty i oznakowanie dróg 
i ulic (tabliczki z numerami, nazwą ulicy). 

2. Prace bieżące. 
 

Październik 
 

Listopad 

1. Prace nad wnioskami do budżetu Gminy Szydłowiec na 2014 r. 
2. Prace bieżące.  
3. Opiniowanie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2014 r. 
 

 
Grudzień 

1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach podatkowych i opłat 
lokalnych oraz praca nad projektem budżetu na 2014r. 

2. Prace bieżące. 
 

CAŁY ROK 
1. Opiniowanie projektów uchwał przedkładanych RM. 
2. Prace Komisji nad zmianami w Statucie. 
3. Rozpatrywanie sygnałów i skarg społeczeństwa w zakresie zagrożeń 

życia i mienia obywateli oraz kontrola ich załatwiania przez właściwe 
służby. 

4. Prace nad kodeksem etycznym radnego. 
5. Przygotowanie uregulowań prawnych i projektów uchwał dotyczących 

powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Szydłowcu oraz wyborów 
do MRM w Szydłowcu. 
 

 
 


